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Odpowiadając na interpelację Pana Radnego z 8 listopada br. informuję, że znany nam 

jest stan nawierzchni ul. Nowej. W miarę możliwości finansowych dokonujemy napraw 

cząstkowych wszystkich ulic. W najbliższym czasie mamy zaplanowaną również realizację 

naprawy cząstkowej tej ulicy. 

 

 

Z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia 

Zastępca Prezydenta Miasta 

 

Ewa Witkowska 

 

 

 

 

Do wiadomości: 

1. Biuro Rady Miejskiej Inowrocławia 

2. Wydział Organizacyjny i Informatyki 

 


